
 

Grimstad Arbeiderparti 
Årsberetning 2024 

Du inviteres herved til årsmøte i 
Grimstad Arbeiderparti 

 
Onsdag 5. februar 2025 kl. 19.00 på̊ Grimstad rådhus, 
kommunestyresalen 
Dagsorden: 
 
Velkommen v/leder 
Innledning ved Kai Steffen Østensen 
Godkjenning av dagsorden 
Valg av dirigent og sekretær 
Valg av to til å signere protokollen 
Årsberetninger 
Regnskap for 2024 
Budsjett for 2025 
Innkomne forslag 

- Ansvarlig digitalisering som trygger demokratiske verdier, og 
fremmer innovasjon 

- Uttalelse om partileder og Statsminister Jonas Gahr Støre 
Valg 
Avslutning 
 
Det blir enkel servering og utlodning.  
Vel møtt! 
 
Grimstad 7. januar 2025.  
 
 
________________________ 
David Bergh Tharaldsen 
Leder Grimstad Arbeiderparti  
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Årsberetning fra styret 2024:  
Styremøter 
Det har siden sist årsmøte, 31. januar 2024, vært avholdt 13 styremøter i Grimstad 
Arbeiderparti, noe mer enn i 2023. Det har vært noe mangelfullt oppmøte på møter, som gir 
utfordringer med gjennomføringen og oppgavefordelingen. Dette har likevel ikke begrenset 
arbeidet til styret. 
 
Styret har bestått av: 
Leder David Bergh Tharaldsen 
Nestleder Åse Mortensen 
Kasserer/medlemsansvarlig Anders Bjerkholt 
Sekretær Inger Lise Bye 
Styremedlem/kvinnekontakt Anne Førde Ekra 
Styremedlem Maria Langeland Kiland 
Styremedlem Brit Eskedal 
Styremedlem Ole Svennevig 
Styremedlem Erling Frydenlund 
Varamedlem Christine Fredriksen 
Varamedlem Trond Agnar Eilifsen 
 
1.mai-komité Styret (sammen med Fagforbundet, Fellesforbundet, LO, 

Rødt og SV) 
Gruppeleder for kommunestyregruppa, Marit Grefstad, møter fast på styremøtene 
 
Valgkomité Leder Håvard Røiseland 
 Medlem Inger Theresie Nytræ 
 Medlem Brit Eskedal 
 
Revisorer  Irena Gierstae 
  Johan Wilhelmsen 
 
Deltaker i representantskapet David Bergh Tharaldsen 
  Erling G. Frydenlund 
  Maria Kiland-Langeland  
 Vara Åse Mortensen 
 Vara Anders Bjerkholt 
 Vara Anne Merete Holmberg 
 Vara Per Kristian Finstad 
 Vara Stine Kocian 
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 Vara Trond Agnar Eilifsen 
 Vara Inger Lise Bye 
 
 
Fylkespartiets årsmøte David Bergh Tharaldsen 
  Åse Mortensen 
  Erling G. Frydenlund 
  Maria Kiland-Langeland 
  Per Kristian Finstad 
 Vara Irena Gierstae 
 Vara Jostein Jacobsen 
 Vara Anne Merete Holmberg 
 Vara Mohamed Altamimi 
 Vara Stine Kocian 
 Vara Trond Agnar Eilifsen 
 Vara Inger Lise Bye 
 
Kontakt Brønnøysundregisteret Anders Bjerkholt 
 
Redaktører Facebook og nettside Anders Bjerkholt 
 Inger Lise Bye 
 Åse Mortensen 

Medlems- og styremøter 
I løpet av 2024 har det blitt avholdt følgende møter:  
Årsmøte 31. januar 2024. Det er gjennomført 7 medlemsmøter, hvor blant annet 
nominasjonsprosessen til Stortinget neste periode er blitt behandlet, naturen og 
selvforsyning, og budsjettet for 2025. 
 
22. juli-markering ble ikke gjennomført lokalt i år. 

Andre aktiviteter 
Det har vært invitert til mange møter digitalt med både fylkespartiet og politikere og 
statsråder sentralt, blant annet et møte om dekking av ekstra utgifter til de store 
snømengdene i januar, med Tellef Inge Mørland. Det har vært flere møter med 
kommunepartilederne, og det har vært flere møter i andre lokallag på Agder der vi er 
invitert, og har deltatt. Dette er positivt, spesielt da vi får et økt samarbeid. 
 
Vi har videre alltid hatt en ordning der lokallaget sender en krans når medlemmer som har 
hatt en aktiv rolle i partiet dør. Dette merker vi blir godt mottatt hos de etterlatte. En 
utfordring på sikt, er at hukommelsen til partiet er avhengig av at dyktige medlemmer, som 
Annemor Ekra, husker, og følger med. 
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Lokallaget har begynt en prosess for å få til et mer formelt samarbeid med fagforeninger, og 
spesielt ønsker vi en avtale med Fagforbundet. Vi har i tillegg hatt møte med 
Utdanningsforbundet. Dette arbeidet vil videreføres i 2025. 

Stortingsvalget 2025:  
Lokallagslederen ble valgt inn i nominasjonskomiteen, og har deltatt i prosessen for å få en liste for 

Østre Agder valgdistrikt ferdig. Vi opplevde at prosessen var ryddig og oversiktlig. Informasjonsflyten 

var også god, opplevde vi. 

Studieaktivitet 
Det ble i år gjennomført et grunnkurs for nye og eksisterende medlemmer av både styret og 
kommunestyregruppa. Det var åpent for alle medlemmer å delta dersom de ønsket. 
Første del av kurset fant sted under medlemsmøtet 6. mai, hvor Per-Kristian Finstad ga et 
innblikk i Arbeiderpartiets rike historie. 
Andre del ble holdt 14. mai, med fylkessekretær Per Åge Nilsen som kursholder. Han gikk 
gjennom organisasjon, styrearbeid og de ulike rollene i partiet. 
Tredje og siste kurskveld var 27. mai og besto av to deler. Først ga Marit Grefstad oss en 
innføring i Arbeiderpartiets politikk og partikultur. Deretter tok Jarle Christiansen for seg 
ombudsrollen og betydningen av denne i møtet med innbyggerne i Grimstad. 
Bortsett fra på medlemsmøtet 6. mai var det 5 deltakere på de to siste kurskveldene.  
I tillegg var det to medlemmer fra Grimstad som deltok på en av samlingene med 
«Partiskolen» 25. mai i regi av Agder Arbeiderparti. 

Representantskapsmøter 
Grimstad Arbeiderparti har deltatt på det eneste møtet i representantskapet i 2024, som var 
10. oktober, og lørdag 30. november. 

Fylkespartiets årsmøte 
Årsmøtet ble gjennomført 16-17. mars, i Kristiansand. Grimstad deltok med 5 delegater. Det 
var et forberedende møte for delegatene den 5. februar. Dette er viktig for å bli samkjørte, 
og bli enige om hvem som evt. skal si noe, hvilke saker vi ønsker å støtte, samt hvordan vi 
skal stemme. Det var noen nye delegater, og for de er dette veldig nyttig for å bli tryggere på 
sin rolle. 

Arendalsuka 
Flere i partiet vårt var innom på Arendalsuka. Marit Grefstad stod på stand torsdagen, da 

Statsminister Jonas Gahr Støre holdt appell på vår partitime. 

1.mai arrangement 
Dagen ble som vanlig innledet med gudstjeneste i Grimstad kirke med solidaritet i fokus. Deretter var 

det arrangement på Kirkeheia. Mange fra Grimstad Arbeiderparti stilte sammen med medlemmer fra 

Rødt og SV. Vår nestleder Åse Mortensen holdt tale på Kirkeheia, og la ned en krans ved 

minnesmerket. Grimstad musikkorps bidro til å gjøre det til et flott arrangement. Vi avsluttet ved 
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Rådhuset med tale av Tyra Felberg Valle, og tradisjonen tro kransenedleggelse ved bysten av vår 

pioner Magnhild Hagelia.  

Det møtte opp mange på kveldsarrangementet på Apotekergården, og leder i Agder Arbeiderparti 

samt statssekretær Cecilie Knibe Kroglund holdt tale til oss. 

Årsmøteaktiviteter 
Valgkomiteen har avholdt 3 møter. I tillegg er det informert om årsmøtet på FB. Innkalling på 
SMS ble sendt ut torsdag 2. januar 2025 til alle aktive medlemmer, og årsmøtet ble også 
annonsert i Grimstad Adressetidende, samt på FB-siden og hjemmesiden vår. Valgkomiteens 
forslag ble lagt ut på hjemmesiden til Grimstad Arbeiderparti i god tid før årsmøtet. 
Årsberetning, regnskap og budsjett ble lagt ut på hjemmesiden innen fristen 

Medlemsutvikling 
Pr. 02.01.2025 hadde Grimstad Arbeiderparti 153 aktive medlemmer (per 8.1.24 hadde vi 
154 medlemmer). Vi har mistet noen, og fått noen nye, og netto har vi hatt en nedgang på 1 
medlem ila 2024. Dette anser vi som positivt, nettopp fordi Arbeiderpartiet totalt opplever 
en sviktende oppslutning. Vi tilskriver dette lokalt høyt engasjement og tydelighet i vår 
politikk, blant annet. 
Det er aktive medlemmer som her er registrert, men det er noen færre som har betalt hvert 
år. De som ikke betaler, blir slettet etter to år. 
 

 

David B. Tharaldsen Åse Mortensen  Anders Bjerkholt 

leder nestleder  kasserer/medlemsansvarlig 
 
 
 
Anne Førde Ekra Mohamed Altamimi  Maria Langeland Kiland 

Styremedlem/kvinnekontakt sekretær  styremedlem 
 
 
 
Brit Eskedal Ole Svennevig Erling Frydenlund 

styremedlem styremedlem styremedlem 
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Årsberetning fra kommunestyregruppa 
2024 
Kommunestyret 

Kommunestyret har hatt 248 ulike saker til behandling i 2024. Det er ofte lange møter, og det er noe 

helt annet når vi har møtene på dagtid.  

Arbeiderpartiets gruppe er aktive møtedeltakere og har gode innlegg fra talerstolen. Det har også 

vært lite fravær.  

Det å være i opposisjon stiller store krav til oss, og det er tydelig at «partipisken» brukes flittig hos 

posisjonspartiene. Vi prøver likevel å bygge allianser fra sak til sak, og bruke dette til vår fordel.  

To saker som har krevd ekstra mye dette året, og som henger sammen, er nedleggelse av Frivoll 

skole og dimensjoneringen av Holviga nye barneskole. 

Kommunestyregruppa 
Kommunestyregruppa består av Marit Grefstad (gruppeleder), Håvard Røiseland, Anne Merete 

Holmberg, Stine Kocian, Erling G. Frydenlund og Frederick Helleland Birkenes. Vi har hatt 19 

gruppemøter i løpet av året, i forkant av utvalgs- og kommunestyremøtene. Lokallagsleder samt en 

til to andre i styret har deltatt fast på gruppemøtene. I tillegg hadde vi en del møter i forbindelse 

med budsjettarbeidet. Det er både trivelig og høyt engasjement på møtene.  

Vi har ofte eksterne besøk på gruppemøtene, og legger til grunn at alle skal få 10-12 minutter til å 

legge fram sin sak selv om slett ikke alle får vår støtte.  

Etter hvert har vi fått et strukturert samarbeid med opposisjonen, og Arbeiderpartiet har fått 

opposisjonslederen. Vi har faste gruppemøter med opposisjonen en halv time mandagene før 

kommunestyremøtene, samt en halv time på morgenkvisten før kommunestyremøtet starter.  

Opposisjonen består av SV, Rødt og INP, i tillegg til Arbeiderpartiet. Senterpartiet har så langt valgt å 

stå utenfor opposisjonssamarbeidet, men vi har likevel samarbeid fra sak til sak. 

Formannskapet 
Marit Grefstad har vært fast medlem i Formannskapet. Vi mistet Håvard Røiseland her etter valget i 
2023. I formannskapet har det vært en rekke møter, og mange viktige saker til behandling, totalt 90 
saker.  
«Formannskapet utfører de oppgaver som lovgivningen og kommunestyret pålegger det. 
Formannskapet innstiller til kommunestyrets vedtak i økonomisaker som nevnt i kommuneloven § 
14-3 tredje ledd og til skattevedtak. Formannskapet skal holdes orientert om kommunens rettslige 
prosesser, herunder alle mottatte stevninger». 

Plan- og miljøutvalget 
I dette utvalget sitter alle formannskapsmedlemmene, samt alle gruppelederne fra de 
partiene som ikke allerede er representert i formannskapet. Kommuneplanutvalget 
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behandler overordnede kommunale plansaker i alle sektorene i kommunen, totalt 24 saker i 
2024.  

Administrasjonsutvalget 
Hele formannskapet er faste medlemmer her, sammen med de tillitsvalgte fra de to største 

hovedsammenslutningene LO og Unio, med hhv. to og ett medlem.  

Administrasjonsutvalget behandler saker som berører de ansatte. I 2024 var det 12 saker til 

behandling der. Det er vår opplevelse at med en Høyrestyrt kommune virker det som om de ansattes 

medvirkning ikke er tungt vektet. Lavt sakstall og et nedprioritert administrasjonsutvalg er noe Marit 

har pekt på flere ganger. 

Teknisk utvalg 
I utvalget sitter Øystein Møretrø fra Høyre som leder, Gudveig Tønnesøl Dalaker fra SP er nestleder. 
Faste medlemmer ellers er Vidar Øvland, KrF, Børge Githmark og Jan Gisle Majors, FrP. 
«Opposisjonen» består av Anne Gurine Hegnar, SV og Anne Merete Holmberg, AP. 
Vi har behandlet 191 saker i år, noen kontroversielle saker opptil flere ganger. 
Det er ganske mye om garasjer, brygger og ombygging eller rivning av gamle Sefrakregistrerte hus, 
men som vanlig også mye påbygg på hytter. 
Etter Sv og APs mening blir det gitt altfor mange dispensasjoner. 
Blant de mest krevende sakene i år har vi Uglands hytte på Maløya, utbyggingen på Pharoes Odde og 
Groosehaven. Vi har også arbeidet med ulovlighets-oppfølginger. 
Et spennende utvalg med mange viktige saker, men det er litt slitsomt å være i mindretall 5-2 i flere 
av sakene. 
Vi kommer til å savne landbruksnemnda sårt. Vi har alltid støttet oss til dem i forhold innen landbruk 
og LNF-områder. 
 

E18 utvalget - underutvalg for Grimstad og Arendal 
Håvard Røiseland er også denne perioden valgt som fast medlem av utvalget. Det har vært 
gjennomført 2 møter i året som er gått.  Planleggingen med detaljregulering er fortsatt ikke kommet i 
gang, og det er nå søkt og vedtatt en forlengelse av båndleggingen av planlagt trase også for denne 
kommunestyreperioden. Kommunestyret har nå vedtatt en halvering av båndleggingsarealene. Så får 
vi håpe at Nye veier tar inn traseen og starter planleggingen innen 2027.  

Oppvekst- og utdanningsutvalget 
Arbeiderpartiets medlemmer i utvalget er Erling Frydenlund. I utvalget er det blitt behandlet 52 saker 

i 2024. De aller fleste er orienteringssaker. Erling har etterspurt om flere saker som omhandler barn 

og unge også blir behandlet i utvalget, med henvisning til at mange saker som omhandler levekår og 

folkehelse blir kun sendt til Helse og omsorgsutvalget. På slutten av året ser man at det har blitt 

bedre. 

Forebyggende Plan har vært et viktig dokument for utvalget gjennom året. Erling opplever at det er 

mye prat om planen, men jobbet lite med tiltak som for at planen skal ha effekt. 

Det har vært et krevende utvalg å samarbeide i da posisjonen står sterkt i utvalget med leder, 

nestleder fra KrF og Frp, samt to representanter fra Høyre. Vi har støtte kun fra SV, og i noen saker 

fra representant fra INP.  
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Erling har hatt størst fokus på at kommunen operer med for lav lærertetthet i forhold til lovkrav, på 

godt og trygt skolemiljø, og oppfølging av en krevende økonomisk situasjon for Grimstadskolen. 

Bygging av Holvika skole og Fjære skole har vært tema gjennom hele året. 

Vi har vært på befaring på følgende skoler: 
Fjære barneskole 
Holvika barneskole (modul skole) 
Langemyr skole 

Helse- og omsorgsutvalget 
Arbeiderpartiets medlemmer i utvalget er Stine Marie Ø. Kocian og Frederick Helleland Birkenes. 

Helse- og omsorgstjenesten har vært under spesielt hardt press i år. Det er gjennomført 8 møter i 

2024. 

I fraksjonen har vi jobbet målrettet med å holde fokus på både brukerne og de ansatte i tjenesten. 

Vi har oppnådd flere viktige gjennomslag i 2024, blant annet: 
• Bevaring av Ungdomshuben, som sikrer et viktig tilbud til ungdom. 
• Økt fokus på pårørendes og pasienters faktiske behov i utarbeidelsen av 

Universitetssykehjemmet. 
• Arbeid for å styrke pårørendeutvalget og deres rolle i tjenesten. 
Dette har vært viktige skritt for å styrke både brukerne og tjenestene i en krevende tid. 

Kulturutvalget 
Kulturutvalget har 7 medlemmer og Arbeiderpartiet har ledervervet ved Håvard Røiseland, samt 
nestledervervet ved Mohamed Altamimi. Det har vært gjennomført 8 møter i 2024 og utvalget har 
fått omvisning og orientering ved kulturhuset, Sydenung, Frivillighetssentralen og Biblioteket. 
Viktige saker har blant annet vært åpning og valg av navn på dagsturhytta (Terje Vigen-stua).  
Utvalget tildelte også Jon Tønnevold kulturprisen for 2023 og i 2024 det er nå vedtatt hvem som skal 
få kulturprisen og frivillighetsprisen for 2024. (i skrivende stund er dette ikke offentliggjort) 
Ellers har det vært fokus på Ibsen-jubileet 2028 og drift av Fjære Amfi, noe som vil være viktig for 
kultur og næringssatsing for Grimstad i mange år fremover. Håvard Røiseland har sammen med leder 
for Fjære Amfi, Ida Halvorsen, vært i møte med statssekretær i kulturdepartementet om mulig 
statsstøtte til Fjære Amfi over statsbudsjettet. Vi hadde også samtaler med våre 
stortingsrepresentanter Tellef Inge Mørland og Torstein Solberg. Tellef Inge var til stor hjelp med å 
koordinere denne lobbyvirksomheten og lokallaget dekket utgifter til buss t/r Oslo. 

Landbruksnemnda 
Etter valget 2023, har ikke AP noen representant her, siden SV fikk den plassen. Åse Mortensen er 

vår vara.  

På kommunestyremøtet 19.desember ble dessverre Landbruksnemnda i Grimstad lagt ned mot vår 

vilje. Dette var en del av behandlingen av nytt delegeringsreglement.  

Kommunestyret vedtok delegeringsreglementet slik det foreligger, med følgende endring:  

1. Den delen av saken som omhandler oppgaver relatert til teknisk utvalg tas opp til ny behandling 

første halvår 2025. Dagens reglement fortsetter fram til ny behandling av delegeringsreglementet.  
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2. Sakene fra landbruksnemnda skal overføres til teknisk utvalg i tråd med kommunedirektørens 

forslag. 

Eldrerådet 
Anne Førde Ekra er Arbeiderpartiets representant i eldrerådet. Eldrerådet har behandlet 28 saker i 

2024.  

Flerkulturelt utvalg 
Flerkulturelt utvalg skal være et rådgivende organ for kommunen i aktuelle saker, og skal behandle 

relevante saker om levekår for innvandrere og flerkulturelle i Grimstad kommune. Utvalget skal også 

arbeide ut fra politiske målsettinger om full deltakelse og likestilling i samfunnet for flerkulturelle.  

Flerkulturelt utvalg består av sju representanter; fem representanter med flerkulturell bakgrunn og 

to folkevalgte representanter. Vår representant her er Ebenge Regenbogen.  

Utvalget het tidligere Innvandrerrådet. 

Så lenge dette utvalget har eksistert i Grimstad, har Arbeiderpartiet vært en pådriver for utvalgets 

berettigelse, saksmengde og saksaktualitet, aktivitet og fremdrift av utvalget. 

Vi hadde vårt første utvalgsmøte 15. april 2024. På dette møtet ble det også valgt leder (Ebenge 

Emilie Regenbogen) og nestleder (Grace/KRF). På grunn av sen oppstart på våren og en lang 

sommerferie, tok det tid før utvalget kom ordentlig i gang med arbeidet sitt. 

Vi sliter også (fremdeles) med at vi får for få saker, det har blitt behandlet saker i andre utvalg som 

har hatt en betydning for innvandrerbefolkningen, som ikke har blitt satt opp på sakslista til 

flerkulturelt utvalg.  

Vi har invitert ledere fra innvandrergrupperinger i Grimstad Kommune til å delta på møtene våre for 

å informere oss om utfordringene sine, ønskene og behovene. 

Det som mange av grupperingene har nevnt er at de savner en kontaktperson i kommunen som de 

kan henvende seg til når de har spørsmål (LIM-kontakt). 

Lederen har også etablert et godt samarbeid med frivillighetssentralen og er blitt fast medlem i 

brukerutvalget til NAV Grimstad og NAV Arendal. 

Nå nærmer vi oss slutten av året og flerkulturelt utvalg planlegger et første dialogmøte i mars 2025. 

Det er planlagt innlegg fra NAV om utdanning og innlegg fra alle politiske partiene om stortingsvalget 

og politisk medvirkning. Mer informasjon vil komme tidlig i januar. Det har vært et spennende år og 

det blir spennende å se hva 2025 har å by på. 

Råd for personer med funksjonsnedsettelse 
Frederick Helleland Birkeland er vårt medlem i dette rådet. 

Museumsrådet 
Arbeiderpartiet hadde ikke noe medlem i dette rådet, frem til det ble lagt ned. 
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Valgstyret 2023 – 2026 
Dette styret har ikke hatt aktivitet, det trer først inn i forbindelse med valgår.  

Kontrollutvalget 
Grimstad Arbeiderparti er representert i kommunens kontrollutvalg med to representanter: Jostein 

Jacobsen (leder) og Kim Ytredal (nestleder).  

Kontrollutvalgets arbeid er en sentral del av det demokratiske tilsynet i kommunen og spiller en viktig 

rolle for å sikre innbyggernes tillit til den kommunale forvaltningen, kontrollutvalgets funksjon er 

hjemlet i kommuneloven. 

Kontrollutvalgets oppgaver 
Kontrollutvalget fører tilsyn og kontroll med kommunens virksomhet, med ansvar for: 
• Å sikre at lover, regler og kommunestyrets vedtak følges. 
• Revisjon av kommunens regnskap. 
• Gjennomføring av forvaltningsrevisjoner og eierskapskontroller. 
• Oppfølging av revisjonsmerknader og andre saker som krever utvalgets oppmerksomhet. 
 
Utvalget rapporterer til kommunestyret og har innsynsrett i alle relevante dokumenter. 
Hovedfokuset er på systemnivå, men kontrollutvalget kan også gå inn i enkeltsaker når dette anses 
nødvendig. 
PAN-Rapporten har vært den største saken til behandling første periode, og det har blitt behandlet 
50 saker totalt. 
 

Grimstad 26. januar 2024 
 
 
 
____________________ ______________________  _______________________ 
Marit Grefstad   Håvard Røiseland   Anne Merete Holmberg 
Gruppeleder   Kommunestyrerepresentant  Kommunestyrerepresentant 
 
 
____________________ ______________________  _______________________ 
Stine Kocian   Erling Gustav Frydenlund  Frederick Helleland Birkenes 
Kommunestyrerepresentant Kommunestyrerepresentant  Kommunestyrerepresentant 
 
  



 

Grimstad Arbeiderparti 
Årsberetning 2024 

 

Valgkomiteens forslag 2025 
Valgforslaget legges frem av leder i valgkomiteen, Håvard Røiseland – kommer i eget dokument. 


